
Protokół Nr 30/20
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 15 grudnia 2020 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 800 do godz. 910.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Czarnecka Aneta Joanna
2. Dybowski Przemysław
3. Koc Krzysztof
4. Radziszewska Maria Jadwiga
5. Zdunek Violetta Maria

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła
obecność  wszystkich  członków  Komisji  i powitał  przybyłych  na  posiedzenie  członków  
Komisji, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę  Koc oraz Burmistrza

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec  na  lata

2021-2033,
3) uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021,
4) udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego,
5) udzielenia w 2021 roku dotacji  na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków,
6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy  nieruchomości  oznaczonej  nr  ew.  3053/4  o  powierzchni  0,9227  ha
położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec,

7) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu,
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8) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych dla  osób z zaburzeniami  psychicznymi oraz  szczególnych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania,

9) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021,
10) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok.

1. Sprawy różne.
2. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka   poinformowała,  że  Burmistrz
Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia w
pkt  3  ppkt  11  projektu  uchwały  w  sprawie  „zmieniająca  uchwałę  Nr  105/XVI/19  Rady
Miejskiej  
w  Ciechanowcu  z  dnia  19  grudnia  2019  r.  w  sprawie  stawek  opłaty  targowej,  poboru  i
terminów płatności”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  inne
propozycje do porządku posiedzenia.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka   poddała  pod  głosowanie  wniosek
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku posiedzenia 
w pkt 3 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie „zmieniająca uchwałę Nr 105/XVI/19 Rady
Miejskiej  w Ciechanowcu  z  dnia  19  grudnia  2019 r.  w sprawie  stawek opłaty  targowej,
poboru i terminów płatności”.

Przewodnicząca Komisji  Aneta Joanna Czarnecka  stwierdziła,  że wniosek został  przyjęty
jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji.

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec  na  lata

2021-2033,
3)  uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021,
4) udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego,
5)  udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do

rejestru zabytków,
6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy  nieruchomości  oznaczonej  nr  ew.  3053/4  o  powierzchni  0,9227  ha
położonej  w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec,

7) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu,
8) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze

i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych dla  osób z zaburzeniami  psychicznymi oraz  szczególnych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania,

9) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021,
10) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok,
11) zmieniająca  uchwałę  Nr  105/XVI/19  Rady  Miejskiej  w  Ciechanowcu  z  dnia  19

grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności”.
1. Sprawy różne.
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2. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka   przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia po zmianach i zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie  proponowany
porządek posiedzenia po zmianach.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  stwierdziła,  że  proponowany  porządek
posiedzenia  po  zmianach  został  przyjęty  jednogłośnie  w  obecności  wszystkich  członków
Komisji.

Ad pkt 3  ppkt 1

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany w budżecie są dość duże, jednak
zmierzają  one  do  zmniejszenia  deficytu,  czyli  do  niezaciągania  jakiegokolwiek  kredytu  
w bieżącym roku. Gmina Ciechanowiec otrzymała kwotę w wysokości 28 500,00 zł na zakup
sprzętu  umożliwiającego  nauczycielom  zdalną  pracę  i  jest  to  tak  zwane  „500  +  dla
nauczycieli”.  Wprowadzone  zostały  środki  w  wysokości  88 243,00  zł,  które  stanowią
subwencję uzupełniającą. Subwencję tą dostały gminy, w których dochód na mieszkańca jest
mniejszy niż 85 % dochodu na mieszkańca w skali kraju. Pozostałe wydatki to przeniesienia
między  paragrafami.  Zabezpieczone  zostały  środki  na  koszty  kruszenia  zgromadzonego
gruzu,  który zostanie zużyty do naprawy dróg gminnych. Zwiększone zostały również środki
na  roboty  
w  budynku  byłej  Szkoły  Podstawowej  w  Radziszewie,  w  którym  będzie  mieścił  się
Środowiskowy Dom Samopomocy.  Wszystkie pozostałe zmniejszenia wydatków i dochodów
posłużyły do zmniejszenia planowanego deficytu. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok .

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok .

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok  stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033 .
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  jest
konsekwencją  budżetu.  Jeżeli  chodzi  o  przedstawiony  budżet  to  WPF  różni  się  tylko  
w zakresie roku 2020. Wszystkie inne opracowane dane do roku 2033 nie uległy zmianie,
ponieważ deficyt nie został zmieniony. W związku z tym, to co było planowane w projekcie
budżetu, między innymi planowany kredyt w wysokości 4 000 000,00 zł i spłata kredytu  
z poprzednich lat w wysokości 1 080 000,00 zł oraz dług gminny 9 900 000,00 zł na koniec
roku  nie  uległo  zmianie.  Skarbnik  Gminy  dodała,  że  wpłynęła  również  Uchwała  Składu
Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 3 grudnia 2020 r.  
w  sprawie  wyrażenia  pozytywnej  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033. Jeżeli
chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową to jest ona zgodna z budżetem na 2021 rok. 
Uchwała Nr II-00311-60/20 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec  na  lata
2021-2033.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Ciechanowiec  
na lata 2021-2033.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  
Ciechanowiec na lata 2021-2033  stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 3

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na
rok 2021.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 
o omówienie projektu uchwały.

Skarbik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  w  stosunku  do  projektu,  który  był
przedłożony  w  listopadzie  to  dochody  i  wydatki  zmniejszone  zostały  o  225 000,00  zł,
ponieważ  zostały  zmniejszone  planowane  środki  z  Funduszu  Dróg  Samorządowych  na
przebudowę  dróg  gminnych  dlatego,  że  zostały  rozstrzygnięte  przetargi  i  okazało  się,  że
potrzebne są mniejsze środki własne i z Funduszu Dróg Samorządowych. W związku z tym
środki  zewnętrze  zostały zmniejszone,  a  środki  własne gminy zostały przesunięte  na dwa
zadania.  W związku  z tym,  oszczędności,  które  gmina  Ciechanowiec  uzyskała  w ramach
rozstrzygniętego przetargu można przeznaczyć na realizację budowy ul. Armii Krajowej i ul.
Spółdzielczej. Dokonano też ponownej analizy podatków. Zmniejszone zostały dochody od
osób prawnych, ponieważ jeden z podatników będzie korzystał z ulgi. Jeżeli chodzi o wydatki
majątkowe  to  dotyczą  one  tylko  dróg  gminnych  przy  udziale  środków  z  Funduszy
Samorządowych. 
Burmistrz dodał, że budżet w 2021 rok będzie jeszcze wielokrotnie modyfikowany. 
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Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała o instalację
fotowoltaiczną na budynkach mieszkalnych w gminie Ciechanowiec. 
W odpowiedzi Skarbnik gminy Jadwiga Koc poinformował, że gmina Ciechanowiec będzie
tylko pośrednikiem przy realizacji fotowoltaiki. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021 .

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla
Powiatu Wysokomazowieckiego.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz  Ciechanowca Eugeniusz Święcki  poinformował,  że  uchwała  dotyczy udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu w wysokości 960 000,00 zł. Jest to
kwota za wykonanie drogi Radziszewo-Sieńczuch – Trzaski oraz 10 000,00 zł na utrzymanie
dwóch Biur Zamiejscowych funkcjonujących w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej dla Powiatu Wysokomazowieckiego.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Wysokomazowieckiego.

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  
Wysokomazowieckiego   stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  dotacji  na  prace
konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrz  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że parafia prawosławna zwróciła
się z prośbą o dotację w wysokości 20 000,00 zł na renowację drzwi wejściowych w Cerkwi
pw. Wniebowstąpienia Pańskiego w Ciechanowcu, która jest zabytkiem wpisanym do rejestru
zabytków.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym
do rejestru zabytków.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków.

Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na prace konserwatorskie przy  
zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 6

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4  
o powierzchni 0,9227 ha położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że pojawili się inwestorzy, którzy
chcą potencjalnie inwestować i budować zakład w gminie Ciechanowiec. Na dzień dzisiejszy
wszystkie działki, które znajdują się przy ul. Wojska Polskiego (nowej) mają zainteresowanie
innych  podmiotów.  Pierwszą  z  tych  działek  jest  działka  oznaczona  nr  ew.  3053/4,  która
została  przedstawiona  w  przedłożonym  projekcie  uchwały.  Działką  tą  zainteresowała  się
firma  Glass  Technika  Sp.  z  o.  o.  z  Warszawy,  która  chce  wybudować  halę  produkcyjną
obróbki szkła. Firma zapewnia, że na początek zatrudni 20 osób. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia
umowy  dzierżawy  nieruchomości  oznaczonej  nr  ew.  3053/4  o  powierzchni  0,9227  ha
położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu  
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni 0,9227
ha położonej w obrębie miasta Ciechanowiec, gmina Ciechanowiec.
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Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  
trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr ew. 3053/4 o powierzchni
0,9227  ha  położonej  w  obrębie  miasta  Ciechanowiec,  gmina  Ciechanowiec stanowi  
załącznik nr  9 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub
Seniora w Ciechanowcu.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że budynek znajdujący się przy
Szkole  Podstawowej  im.  Mikołaja  Kopernika  w  Ciechanowcu  został  wyremontowany  
i wyposażony z przeznaczeniem na „Klub Seniora”. W związku z tym należy przyjąć uchwałę
dotyczącą kwestii jego prowadzenia od stycznia 2021 r.  

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  ośrodka  wsparcia  pod  nazwą  Klub  Seniora  
w Ciechanowcu  stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 8

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania  i odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi
oraz szczególnych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również
trybu ich pobierania.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Ośrodek Pomocy Społecznej  
w Ciechanowcu organizuje usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób
potrzebujących. Przedłożony projekt uchwały przewiduje kryteria odpłatności za te usługi.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i odpłatności  za  usługi  
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opiekuńcze  i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z wyłączeniem  specjalistycznych  usług  
opiekuńczych  dla  osób  z zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczególnych  warunków  
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i odpłatności  za  
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych  dla  osób  z zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczególnych  warunków  
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności
za  usługi  opiekuńcze  i specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla  osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególnych warunków  
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania  stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 9

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2021.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  program  obejmuje  takie
działania jak: zwiększenie dostępności do pomocy terapeutycznej, rehabilitacyjnej dla osób
uzależnionych;  udzielanie  rodzinom   pomocy  psychologicznej  i  prawnej;  udzielanie
profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej i inne działania dotyczące uzależnień
osób oraz rodzin.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na
rok 2021  stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 10

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na
2021 rok.
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka   zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok stanowi
załącznik nr 13 do protokołu.

Ad pkt 3  ppkt 11

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  105/XVI/19  Rady  Miejskiej  
w  Ciechanowcu  z  dnia  19  grudnia  2019  r.  w  sprawie  stawek  opłaty  targowej,  poboru  i
terminów płatności”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował,  że jeden z pracowników, który
miał  upoważnienie do poboru opłaty targowej poinformował,  że  odchodzi  na emeryturę,  
a drugiemu kończy się umowa o pracę. W związku z tym należy powołać nowe osoby. Takie
osoby to Pani Agnieszka Godlewska oraz Pan Łukasz Bojar.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka   zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka  poddała pod głosowanie projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 105/XVI/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 19 grudnia 2019
r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  105/XVI/19  Rady  Miejskiej  w  Ciechanowcu  
z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności”.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  105/XVI/19  Rady  Miejskiej  w  Ciechanowcu  
z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności” 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad pkt 4

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  sprawy
różne.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy ktoś zgłaszał problemy związany ze
słabym ogrzewaniem w Świetlicy Wiejskiej we wsi Radziszewo-Króle. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że problem był zgłaszany dwa razy przez sołtysa.
Burmistrz dodał, że sołtys kontaktował się również z osobą, która montowała pompy i sprawa
została już załatwiona. 
Radny  Krzysztof  Koc  zapytał  przez  kogo  użytkowana  jest  żwirownia  znajdująca  się  za
Wojtkowicami.
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jest to teren należący do gminy Ciechanowiec. 
Przewodnicząca Komisji  zapytała  o remont parkingu znajdującego się  przy Parafii  Trójcy
Przenajświętszej w Ciechanowcu.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wniosek został już złożony. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  jeszcze
pytania.
Pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  podziękowała  za  udział  w  posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej i dokonał zamknięcia posiedzenia.

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji

Wioleta Kierska             Aneta Joanna Czarnecka
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